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Από το υπ’αριθ 14 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 304/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 
1ου θέματος  «Αίτηση Δέσπως Βέρρου για 
παραχώρηση κατεχόμενης κοιν/στης δημοτικής 
έκτασης. 

 
       Σήμερα  22 Ioυνίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 18-6-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. K. Aσλάνογλου Δ. Αδάμου  Γ. Μπαλτζής  
2. Ι. Κουρουζίδης Ε. Λελεκάκης  
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου  
4. Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος  
5. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
6. Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης  
7. Θ. Τέτος   Απόντες Πάρεδροι 
8. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 

10. Α. Μαρκούλης    
11. Α. Καραντουμάνης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ε. Παναγιωτίδης    
14. Ε. Σοφιανίδης    
15. Χ. Παπαγεωργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά       τη     συζήτηση     της   υπ’ αριθ.     304/98 

απόφασης    προσήλθε ο κ.. Κ. Κόλβατζης. 
     Κατά    τη   συζήτηση    της       υπ’    αριθ.    315/98 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Δελαβερίδης, Δ.Ζαμάνης,Π.Αγαθαγγελίδης.  
      Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 317/98 απόφασης προσήλθαν 
οι κ. κ. Δ. Ζαμάνης, Π. Αγαθαγγελίδης και αποχώρησαν οι κ. κ. Α. 
Μαρκούλης, Δ. Ζαμάνης. 
       Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 324/98 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Α. Μαρκούλης. 

16. Γ. Χιονίδης 
17. Δ. Ζαμάνης 
18. Μ. Αδαλόγλου 
19. Π. Αγαθαγγελίδης 

   
   

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-6-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής :  
 Με την υπ΄ αριθ. 24881/19-12-95 αίτησή της η κ. Βέρρου Δέσπω του 
Γρηγορίου  ζητά την παραχώρηση κοινόχρηστης δημοτικής έκτασης, εμβαδού 625,0 
μ2 την οποία  κατέχει αυθαίρετα.  
 Η αιτούμενη έκταση αποτελεί τμήμα του  υπ΄ αριθ. 1119 τεμαχίου  χάνδαξ 
κοινόν (περιοχή Πρ. Ηλία) του αγροκτήματος Βεροίας Ο.Δ. 1931  και φέρεται στο 
συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα που συντάχθηκε από τον Ιωάννη Σαμαρά, 
Πολιτικό μηχανικό με στοιχεία (Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Κ-Λ-Μ-Ν-Α) και εμβαδό 625,0 
μ2  και συνορεύει προς Βορά με το 1117 αγροτεμάχιο, προς Νότο με το 1120 
αγροτεμάχιο της αιτούσης, προς Ανατολάς  με το 1127 και προς Δυσμάς με Αγροτικό 
υφιστάμενο δρόμο (πρώην κοινόν  1119 τεμάχιον). 
 Σήμερα (Αυτοψία 12-6-98) η παραπάνω έκταση είναι περιφραγμένη με 
τοιχείο από μπετόν προς Βοράν και σιδηροπασάλους με συρματόπλεγμα και αποτελεί 
συνέχεια του υπ΄ αριθ. 1120  αγροτεμαχίου της αιτούσης  μέσα στο οποίο έκτισε 
οικοδομή. 
Σημείωση : Η αίτηση είναι εκπρόθεσμη και η αιτουμένη έκταση δεν είναι 
αποτυπωμένη στα διαγράμματα οριοθέτησης κοιν. δημοτικών  εκτάσεων (μελέτη 
Νικηφορίδη). 
Η παραπάνω έκταση παραχωρήθηκε στον Δήμο Βέροιας με την υπ΄ αριθ. 
12064/2064/58 απόφαση του Νομάρχη Ημαθίας. 
 Οι διατάξεις που αναφέρονται στην εκποίηση των εκτάσεων εκτός σχεδίου 
είναι : 
1.- Το άρθρο 13 του Ν.127/75  που ορίζει ότι : «Εκτάσεις του Δημοσίου που 
μεταβιβάζονται εις Δήμους ή Κοινότητες, δύνανται να εκποιούνται άνευ 
δημοπρασίας εις τους αυθαιρέτως  κατέχοντας επί τη αιτήσει αυτών υποβαλλομένη 
εις τον ιδιοκτήτην Δήμον ή Κοινότητα εντός ανατρεπτικής προθεσμίας ενός έτους 
από της ενάρξεως της ισχύος του παρόντος, υπό τας προϋποθέσεις και κατά την 
διαδικασία των διατάξεων του άρθρου 32 του Ν.Δ. 3958/59». 
2.- Η παρ. 1 του άρθρου 28 του Ν.1080/80 που ορίζει ότι «Δημοτικαί και Κοινοτικαί 
εκτάσεις περιελθούσαι εις  την κυριότητα των Δήμων και Κοινοτήτων καθ΄ 
οιονδήποτε τρόπον, κατεχόμεναι  αυθαιρέτως κατά την έναρξη της ισχύος του 
παρόντος νόμου, από δεκαπενταετίας τουλάχιστον και συστηματικών 
καλλιεργούμεναι ή δενδροφυτευθείσαι, δύνανται να εκποιούνται άνευ δημοπρασίας 
εις τους αυθαιρέτως κατέχοντες , επί τη αιτήσει αυτών υποβαλλομένη εις τον 
ιδιοκτήτην Δήμον ή Κοινότητα εντός  ανατρεπτικής προθεσμίας δύο ετών από της 
ενάρξεως της ισχύος του παρόντος, υπό τας προϋποθέσεις και κατά την διαδικασία 
των διατάξεων του άρθρου 32 του Ν.Δ. 3958/59 εξαιρέσει, της εις αυτάς 
αναφερομένης επιτροπής του Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικα». 
3.- Η παρ. 1 του άρθρου 11 του Ν. 1491/84 που ορίζει ότι «Οι προθεσμίες των παρ. 1 
και 2 του άρθρου 28 του Ν.1080/80  παρατείνονται για δύο (2) έτη από την έναρξη 
της ισχύος αυτού του Νόμου». 
 Όπως προκύπτει από τις παραπάνω διατάξεις  οι προϋποθέσεις εκποίησης των 
εκτός σχεδίου εκτάσεων είναι : 
α) Να έχουν καταληφθεί προ δεκαπενταετίας τουλάχιστον από την έναρξη ισχύος του 
Ν. 1080/80. 



β) Να καλλιεργούνται συστηματικά ή να έχουν δενδροφυτευθεί. 
γ) Οι κατέχοντες να έχουν υποβάλλει αιτήσεις μέχρι 13-11-1986 δύο  χρόνια δηλ. 
μετά την δημοσίευση του Ν. 1491/84. 
 Με την παρ. 3 του άρθρου 49 του Ν. 1832/89 παρατάθηκαν  οι προθεσμίες 
των παρ. 1 και 2 του Ν. 1080/80 για 2 έτη από την έναρξη ισχύος του νόμου αυτού 
δηλαδή μέχρι 17-2-1991. 
 Με την παρ. 1 του άρθρου 15 Ν. 2130/93 «οι προθεσμίες των παρ. 1 και 2 του 
άρθρου 28 του Ν. 1080/80  επαναφέρονται για δύο (2) έτη από την έναρξη της ισχύος 
του νόμου αυτού δηλαδή μέχρι 23-4-95. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 16-6-98 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών με την οποία αυτή εισηγείται την παραχώρηση της 
αιτούμενης έκτασης. Αντίθετη άποψη εξέφρασε ο κ. Αγαθαγγελίδης Πέτρος. 
 Και κάλεσε  το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Σοφιανίδης : Διαδικαστικά, θα παρακαλούσα  κ. πρόεδρε σε κάθε αίτηση για 
παραχώρηση να μας λέτε πότε υποβλήθηκε αυτή, πότε πέρασε  από την επιτροπή 
τεχνικών  του Δ.Σ., πότε υποβλήθηκε έγγραφο στο Δασαρχείο και πότε απάντησε το 
Δασαρχείο. 
Πρόεδρος    :  Σε κάθε περίπτωση ζητάμε απάντηση από το Δασαρχείο κ. Γκαβαϊσέ; 
Γκαβαϊσές   :  Μόνο για το αριθ. 2221  τεμάχιο. 
Πρόεδρος    :  Η συγκεκριμένη έκταση είναι στο αριθ. 1117 τεμάχιο. 
Πρόεδρος    :  Τοποθετήσεις. 
Χιονίδης      :  Θέλω να κάνω μία γενική τοποθέτηση επί νομικού θέματος διότι από 
τις 13 αιτήσεις μόνο 1-2 είναι νομότυπες. Να επιστήσω την προσοχή  στους 
συναδέλφους ότι αυτή τη στιγμή είμαστε συλλογικό όργανο, ως επιτροπή απαλ/σεων  
και δεν μπορούμε να συζητάμε π.χ. την πρώτη αίτηση διότι όπως αναφέρει η 
υπηρεσία είναι εκπρόθεσμη. Έχει υποβληθεί 8 μήνες αργότερα από την ημερομηνία  
λήξης υποβολής των αιτήσεων. Άρα  αν εμείς αποφασίσουμε, παρανομούμε. Αν 
χρειάζεται να τροπ/θεί ο νόμος να το προχωρήσουμε. Η γενική μου τοποθέτηση είναι 
ότι αυτές οι εκκρεμότητες πρέπει να τελειώνουν με νομοθετική δυνατότητα διότι ούτε 
ο Δήμος, ούτε το Δημόσιο παίρνουν χρήματα, ούτε μπορεί έναν άνθρωπο για λόγους 
οικονομικούς να του πεις δεν δέχομαι την αίτησή σου και να μην του αναγνωρίζεται 
μία κατάσταση 40 ή 50 ετών. Ο νόμος αναφέρει  ότι πρέπει  να έχει ορισμένες 
προϋποθέσεις  προ της ισχύος του Ν. 1080/80.  Άρα π.χ. πρέπει να είναι κάτοχοι από 
το 1965, να είναι δενδροφυτεία ή καλλιεργημένος αγρός. Ελάχιστες περιπτώσεις  
είναι αυτές. Κάποιοι που εκπροσωπούσαν χρόνια το Δήμο δεν κάνανε τις νόμιμες 
ενέργειες με πρωτόκολλα κι ερχόμαστε τώρα εμείς  ν΄ αποφασίσουμε βάζοντας το 
κεφάλι μας στον ντουρβά. Είμαι σύμφωνος για τη νομοθετική ρύθμιση του θέματος 
αλλά δεν μπορώ να λειτουργήσω εναντίον του νόμου, μιας δεδομένης προθεσμίας. 
Αυτά ως νομικός πρέπει να σας τα πω αλλιώς παρανομούμε. 
Παναγιωτίδης  : Μία γενική τοποθέτηση ως πολιτικός. Γνωρίζω από την πείρα μου  
ότι στον προεκλογικό καιρό κάθε δημ. αρχή κάθε εκτελεστική εξουσία φροντίζει να 
είναι περισσότερο νοικοκυρεμένη και να δημιουργεί την καλή εντύπωση. Δεν 
πίστευα όμως ότι θα φέρνατε τέτοια θέματα 3 μήνες πριν των  εκλογών. Το λέω διότι 
πολλές  από τις αιτήσεις αυτές είναι από το 1978 και μέχρι τώρα δεν βρήκαν τις 
λύσεις τους. Επίσης την Παρασκευή τα θέματα δεν ήταν στον φάκελο αλλά στις 
τεχνικές υπηρεσίες. Σήμερα ήταν τα μισά θέματα. Ζήτησα να πάρω ορισμένες 
πληροφορίες και τις πήρα τηλεφωνικώς. Αυτόν τον τρόπο λειτουργίας δεν τον 
περίμενα ποτέ. Συμφωνώ να δοθούν όσα δεν έχουν νομικό πρόβλημα πλην εκείνων 



τα οποία εγώ έχω αντίρρηση από θέματος αρχής κλπ. Το να έρχονται όμως 3 μήνες 
πριν τις εκλογές είναι μικροπολιτική. 
Πρόεδρος  : Πριν 6 μήνες συζητήσαμε για ορισμένα παρόμοια θέματα και είχε πει το 
συμβούλιο ότι άλλο υπάρχει απ΄ αυτές τις περιπτώσεις θα το καθαρίσουμε σ΄ εύλογο 
χρονικό διάστημα. Πιέζεται ο πρόεδρος από τους αιτούντες. Είμαι υποχρεωμένος να 
τα θέσω υπόψη των επιτροπών  και στη συνέχεια να τα φέρω στο Δ.Σ. Γι΄ αυτό το 
λόγο ήρθαν και μη διαβλέπετε στην ενέργειά μου σκοπιμότητα. Ο Δήμος δεν μπορεί 
να σταματήσει να λειτουργεί. 
Παναγιωτίδης  :  Δηλ. μετά από 20 χρόνια έρχεται αίτηση να συζητηθεί σήμερα; 
Υπάρχουν άλλες αιτήσεις από το ΄90 ή το ΄91 κλπ. 
Δήμαρχος   :  Κε Παναγιωτίδη έχετε  εκφρασμένη αρνητική άποψη για τις 
παραχωρήσεις και τη σέβομαι. 
Παναγιωτίδης  :   Για τις περιοχές που είναι προς τα πάνω, όχι προς τα κάτω. 
Δήμαρχος  :  Το Δ.Σ. ήδη από τον κ. Βλαζάκη θα είχε καθαρίσει αυτές τις αιτήσεις αν 
δεν προέκυπτε ένα πολύ σημαντικό ζήτημα το οποίο ήταν  ότι το Δασαρχείο μπήκε 
στην υπόθεση και δεν αρκείτο σε μία γενική θεώρηση των αιτήσεων ή των κληρ/χίων 
όπου ήταν αυτά τα δημοτικά κατεχόμενα αλλά ήθελε χωριστά για την κάθε μία να 
κάνει αυτοψία. Έτσι η υπηρεσία αναγκάστηκε να στείλει τα τοπογραφικά 
διαγράμματα απ΄ όλες τις αιτήσεις ,που δεν είχαν περάσει μέχρι τότε, στο Δασαρχείο, 
να γνωματεύσει αυτό για να έρθουν μετά στο Δ.Σ. Επίσης ότι είναι δασική έκταση να 
το ξέρει ο συμπολίτης και ότι δεν μπορεί να το χρεωθεί. Μία φουρνιά απ΄ αυτές τις 
αιτήσεις ήρθε πριν από 6 μήνες. Τις υπόλοιπες τις αναμέναμε αργότερα. Συνεπώς δεν 
υπήρχε τέτοια πρόθεση. Δεν είναι σωστό επειδή για τον οποιοδήποτε λόγο ορισμένοι 
συμπολίτες μπήκαν σ΄ έναν προεκλογικό  πυρετό πολύ νωρίτερα από άλλες χρονιές 
ότι αυτό αγγίζει τον κόσμο  και ότι θα πρέπει ν΄ αναστείλουμε τη λειτουργία του Δ.Σ. 
 Ο κ. Χιονίδης έβαλε ένα υπαρκτό ζήτημα. Νομικά συμφωνώ μαζί του. 
Υπάρχει όμως μία παράμετρος που θέλω και τη νομική σας άποψη. Επειδή στο 
παρελθόν το Δ.Σ. , ως επιτροπή ουσιαστικά απαλλ/σεως, έκανε δεκτές και 
εκπρόθεσμες αιτήσεις θεωρώντας ότι υπήρχε εύλογος  λόγος, (ανωτέρα βία) στο ότι 
δεν υπεβλήθει εκπρόθεσμα η αίτηση. Προτείνω εάν υπάρχουν εκπρόθεσμες αιτήσεις 
να υπάρξει μία πολύ σύντομη τοποθέτηση του κάθε συμπολίτη  για το ποιος είναι ο 
λόγος που υπέβαλλε εκπρόθεσμα την αίτηση. Αν δεν υπάρχουν οι λοιπές 
προϋποθέσεις δεν χωρεί θεραπεία, όπου όμως είναι εμπροθέσμου ή εκπροθέσμου 
υπάρχει η δυνατότητα κατ΄ επιεική κρίση να κρίνει το Δ.Σ. αν συντρέχουν λόγοι 
ανωτέρας βίας ή όχι. 
Χιονίδης  :  Υπάρχουν αιτήσεις που έχουν υποβληθεί 2 χρόνια μετά την προθεσμία. 
Έχω την εντύπωση όπως δόθηκαν 4-5 παρατάσεις θα φροντίσουν οι ενδιαφερόμενοι 
και γι΄ αυτό. 
Πρόεδρος  :  Είναι εδώ η Κα Βέρρου; 
Βέρρος , σύζυγος αιτούσης  : Είναι εκπρόθεσμη η αίτηση διότι όταν χρειάστηκε να 
μετρηθεί το χωράφι, βρέθηκε κοιν/στη έκταση. Δεν το γνωρίζαμε πριν. Νομίζαμε ότι 
ήταν ιδιοκτησία μας. Η έκταση είναι δενδροφυτευμένη και  υπάρχει οικία μέσα. 
Χιονίδης  :  Δεν αναφέρεται  για δέντρα από την υπηρεσία. 
Βέρρος : Υπάρχουν δέντρα. Μπορείτε να ΄ρθείτε να δείτε. 
Αγαθαγγελίδης : Η ουσία του νόμου είναι ότι παραχωρεί αγροτική έκταση και όχι 
οικόπεδα. 
Ζαμάνης  :  Οι αιτήσεις είναι παλιές και ερχόμαστε σε μία δύσκολη προεκλογική 
περίοδο ν΄ αποφασίσουμε για αυτές. Εάν εμείς αποφασίσουμε για παραχώρηση θα 
κάνει ο Δήμαρχος , για να προστατεύσει το κύρος του, προσφυγή στην επιτροπή του 
άρ. 18. Προτείνω την αναβολή αυτών των θεμάτων, να ενεργοποιηθούν οι 



ενδιαφερόμενοι και να επαναφέρουν το νόμο σε ισχύ για να είναι όλο νομότυπο. Εάν 
ακούσω τον Δήμαρχο να πει ότι είναι νόμιμες οι ενέργειες τότε  θα σκεφτώ τι θα 
κάνω. Μέχρι στιγμής άκουσα τον κ. Χιονίδη. 
Σοφιανίδης  : Έχω καλυφθεί από τον κ. Ζαμάνη. Ποιος είναι υπεύθυνος για την 
αργοπορία των παλιών αιτήσεων; Η αξιοπιστία του κράτους προς τον πολίτη φαίνεται 
από τέτοιες διαδικασίες. Φταίει το Δασαρχείο. Που είναι ο νόμος που λέει ότι μία 
υπηρεσία πρέπει ν΄ απαντά στον πολίτη σ΄ ένα μήνα και έχει ευθύνη αν δεν το κάνει; 
Πρόεδρος   :  Δόθηκε η διευκρίνιση. Υπήρχε η διαφορετική προσέγγιση με  το 
Δασαρχείο για το αριθ. 2221 τεμάχιο. 
Δήμαρχος  :  Για το 1ο θέμα εάν υπάρχει διαφορετική προσέγγιση από πλευράς του 
πολίτη ότι είναι δενδροφυτευμένη έκταση και πιθανότατα στην αυτοψία να μην 
επισημειώνεται, ν΄ αναβληθεί για να γίνει ειδική αυτοψία. 
Γκαβαϊσές  : Δεν πρόκειται για εκτάσεις που έχουν αυτοτελή χαρακτήρα. Είναι μία 
λωρίδα στενού πλάτους ανάμεσα στην ιδιοκτησία του. Πράγματι θεωρώ ότι δεν 
γνώριζε  ότι πρόκειται για κοιν/στη έκταση. Δεν είναι κριτήριο αν είναι ή όχι 
δενδροφυτευμένη έκταση. Τι θα την κάνεις τη λωρίδα; Προτείνω να συζητηθεί το 
θέμα τώρα. Θα ταλαιπωρηθεί άσκοπα η αιτούσα. 
Δήμαρχος  :  Η επιτροπή είναι αρνητική σε περιπτώσεις που η κατεχόμενη έκταση 
συνορεύει με κοιν/στη έκταση. Όπου όμως είναι  λωρίδες ανάμεσα σε ιδιοκτησίες 
μπαίνει η διάσταση που έβαλε ο κ.  Γκαβαϊσές. 
Πρόεδρος  :  Αφήνω να εξελιχθεί μία ανοικτή συζήτηση τώρα στην αρχή για να 
ξεκαθαρίσουμε και να κανονίσουμε τις θέσεις για  να μπορέσουμε στη συνέχεια ν΄ 
ακολουθήσουμε. Αυτό δεν θα γίνει στη συνέχεια. 
Αγαθαγγελίδης  : Ο νόμος βάζει ορισμένες προϋποθέσεις. Δεν αναφέρει για 
ασήμαντες  λωρίδες. Αν θα χρειαστεί αύριο  στο Δήμο ή όχι είναι ζήτημα του 
μέλλοντος. Δεν μπορεί να το προβλέψει κανείς μας. 
Πουλασουχίδης : Υποτίθεται ότι στέλνουμε τα θέματα στις επιτροπές για να έρθουν 
επεξεργασμένα στο Δ.Σ.  Αυτό σημαίνει ότι θα τα κρίνει η επιτροπή και θα έχει 
απαντήσεις γι΄ αυτά προκειμένου το Δ.Σ. ν΄ αποφασίσει. Βλέπω ότι υπάρχει θετική 
εισήγηση, υπάρχουν ενστάσεις όσον αφορά  το τυπικό μέρος της αίτησης και 
ερχόμαστε εμείς ν΄ αποφασίσουμε. 
 Το 1980 ψηφίστηκε ο νόμος αν κάποιος δημότης το 1980 είχε συστηματική 
καλλιέργεια και δέντρα και για οποιοδήποτε λόγο έπαψε να έχει συστηματικά 
καλλιέργεια θα ΄ρθούμε και θα πούμε ότι δεν δικαιούσαι; Πότε  έγινε η αυτοψία από 
το Δήμο; Το ΄90, το ΄91 ή το ΄98; Αν λοιπόν μεταβλήθηκε η κατάσταση από τότε 
μέχρι σήμερα έχει τις τυπικές προϋποθέσεις ο δημότης που  απαιτεί ο νόμος; Δηλ. 
συστηματική καλλιέργεια και κατοχή προ 15ετίας. Αυτό σημαίνει ότι τότε έπρεπε να 
συντρέχουν  οι προϋποθέσεις. Με διάφορους νόμους δόθηκαν παρατάσεις στην 
προθεσμία για την υποβολή της αίτησης. Δεν άλλαξαν οι όροι. 
 Θα πρέπει για όσα θέματα υπάρχει αμφισβήτηση να πάνε στην επιτροπή τεχν. 
θεμάτων, να ξεκαθαρίσουν όλες οι αμφισβητήσεις, να πραγματοποιηθούν νέες 
αυτοψίες  και έρευνα αν το 1980 υπήρχαν οι προϋποθέσεις και μετά να έρθουν στο 
Δ.Σ. 
Ζαμάνης  :  Αυτή η έκταση ήταν δασική ; 
Δήμαρχος  : Όχι. 
Ζαμάνης  : Τότε  γιατί καθυστέρησε το θέμα; 
Δήμαρχοι  : Η υπηρεσία όλες τις αιτήσεις τις έστειλε να γνωμοδοτήσει το Δασαρχείο. 
Τις έστειλε στις 30-6-97 και ακόμη δεν πήρε απάντηση από εκεί. 
Πρόεδρος : Ποιοι συνάδελφοι συμφωνούν να αναβληθεί το θέμα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι : 



Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. 
Δελαβερίδης, Θ. Τέτος, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Μαρκούλης, Λ. Τάκης, Ε. Σοφιανίδης,  
Χ. Παπαγεωργίου, Γ. Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης. 
Πρόεδρος  : Ποιοι καταψηφίζουν την αναβολή; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι : 
Κ. Γκαβαϊσές, Α. Καραντουμάνης, Μ. Αδαλόγλου, Π. Αγαθαγγελίδης. 
Πρόεδρος  : Λευκά ; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Ε.  Παναγιωτίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση  αφού έλαβε υπόψη : 
1.-  Το από 11-6-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-  Την από 16-6-98 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. 
3.-  Την πρόταση του Δημάρχου. 
4.-  Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.-  Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 1ου θέματος  «Αίτηση Δέσπως Βέρρου 
για παραχώρηση κατεχόμενης  κοιν/στης δημοτικής έκτασης» προκειμένου να γίνει 
ειδική αυτοψία από την υπηρεσία  ύστερα από σχετικό αίτημα του ενδιαφερόμενου. 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 304/ 1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

 Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ K. Kόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου 

 Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης 
 Α. Δελαβερίδης Δ. Ζαμάνης 
 Θ. Τέτος Μ. Αδαλόγλου 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ K. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
     
     
     

     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 4-8-98 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


